

## Table Tools – Ceramics and Food. Eine Ausstellung und drei Essen

Zehn Studierende des FG Produkt-Design der weißensee kunsthochschule berlin untersuchten im Wintersemester 2015/16 experimentell die Möglichkeiten, aus keramischen Materialien Gefäße und Werkzeuge zum Herstellen, Aufbewahren und Verzehren von Nahrung zu entwickeln. Die Ergebnisse des Projekts werden nun in der Entretempo Kitchen Gallery ausgestellt. Von März bis Mai werden die Entwürfe dreimal bei einem eigens dafür konzipierten Abendessen in Anwendung zu erleben sein. Projektleitung/Projektbetreuung: Prof. Barbara Schmidt, Carolin Wachter, Sabine Selmke, Michael Fesca, Tainá Guedes.

### Table Tools

Entretempo Kitchen Gallery, Senefelderstraße 19, 10437 Berlin

26. Februar – 26 Mai 2016

Eröffnung: Donnerstag, 25. Februar 19 Uhr

Termine Essen: 10.3.2016 / 10.4.2016 / 5.5.2016

[www.entretempo-kitchen-gallery.com](http://www.entretempo-kitchen-gallery.com)

Das Projekt ist Teil von Ceramics and its Dimensions, einem Creative Europe Projekt und wird unterstützt durch die KAHLA/Thüringen Porzellan GmbH.



## Table Tools – Ceramics and Food. An Exhibition and Three Dinners

In the winter semester 2015/16, ten students of product design at weißensee academy of art berlin experimented with the possibilities of using ceramic materials for producing, storing, and eating food. The results of this project are now exhibited at the Entretempo Kitchen Gallery. From March to May, the designs can be experienced in use during dinners especially conceived for this purpose.

Project direction/project support: professor Barbara Schmidt, Carolin Wachter, Sabine Selmke, Michael Fesca, Tainá Guedes.

### Table Tools

Entretempo Kitchen Gallery, Senefelderstraße 19, 10437 Berlin

February 26–May 26, 2016

Opening reception: Thursday, February 25, 7 pm

Dinner dates: March 10, 2016 / April 10, 2016 / May 5, 2016

[www.entretempo-kitchen-gallery.com](http://www.entretempo-kitchen-gallery.com)

The project is part of Ceramics and its Dimensions, a Creative Europe Project, and receives support from KAHLA/Thüringen Porzellan GmbH.

### Impressum:

weißensee kunsthochschule berlin, Referat für Öffentlichkeitsarbeit,  
Birgit Fleischmann, Bühningstraße 20, 13086 Berlin, Tel.030-47705-222  
Fax:030-47705-291, E-Mail: [presse@kh-berlin.de](mailto:presse@kh-berlin.de)